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⒩ 务愾堸憍鲨癗곢睫繟务愾蟷鲨种癫鲨鵘娐翫屓吐골封馯焮潿繟筦馯憚憍蟷鲨蛬饋皀邇ㄌ
⒩ Mainland China drivers must hold a current and valid circuit competition license  issued by p y

CAMF.
⒩ 瘺繟愾꣢鲨癗媨睉务愾껺語ㄋ务愾资꡶寷务愾尲嫉鲨癗곢睫繟靁騦！纸缨瘺封壽馯焮潿濚繟筦馯蛬饋

皀邇寷審饋屗琍⼡ㄌ
⒩ All International Drivers including drivers from Hong Kong China, Macau China and Chinese 

Taipei must hold a current and valid COMPETITION LICENSE and VISA authorizations issued by 
their ASN(s).
鲨癗審饋粚燯곢屗粚壽鸏焮潿繟筦馯嬒韡⼦痰嬒霦霆糄⒩ 鲨癗審饋粚燯곢屗粚壽鸏焮潿繟筦馯嬒韡⼦痰嬒霦霆糄ㄌ

⒩ A driver must also be in possession of a current medical certificate of aptitude, either included 
on the competition license or on an attached document.
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蛬饋睳炴

1蛡鳈饋鲨繎欮2屙鲨癗審饋割馄鵂4屙蛡屙鲨癗鵶絯蛬饋馯粚ꢂ割熠馄鵂45夑ꛦㄌ
雦皾簬炩A - 蛬饋藶炩炏映荛饋鲨鵥愌絶啙嬐嘞憄荈溵鲨ꢭ PIT瘷꡶尞劵藵;

B - 靁饋鲨厞絶啙嬐PIT瘷꡶尞壽封荛鵥愌絶啙嬐嘞憄鲨ꢭPIT 瘷꡶尞劵藵ㄌ
2蛬饋鵂龆务 饋鲨敱罏끳堃pit瘷痰罏硼鵳pit瘷 錠劵鷍壽蛬饋2蛬饋鵂龆务饋鲨敱罏끳堃pit瘷痰罏硼鵳pit瘷錠劵鷍壽蛬饋ㄌ
3硓呕饋叀蛡鳈鲨憄雦粚絅勰30夑ꛦ堸繎爫嬽慑馯粚ꢂ雦皾ㄌ
4娅術饋吐碻哔絡剣馯溤堥娅術꨽単紵鼼ꆄ崡睹ꆄ橿ꆀ紨40L勮尰叀鷥睆咦霳荈撆馯娅術
霃撆 橿ꆀ割熠馄鵂60L堓炏絆割ꣳ告燯곢憄鲨脧粚硵尉낉鲨樺馯脧翀ㄌ
5蛬饋鵂龆务鵳🅀娅術粚饋鲨燯곢邼躘鲨癗割熠憄鲨堸絶啙卿峔割熠欃鲨鳈繟叟呢絶啙鲨
鳈銳憄憍꬗瘺繟鲨ꢭ痩峔燯곢魧ｅ꣈躘繦寷咂瘡擞騫澃剾繎欮銳繟剣屙癗睫躛躘怸馯鲨ꢭ痩峔
憄娅術峔簺鴝熅崍ㄌ

霫絈尰靼琍驨堟饋匮邉埋錞太ㄌ

皪纥錞太審邇饋麤薉꧆700堓ꅽ罣姿饋皪纥錞太ㄌ
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Guidelines:

1. An entry must be made up of minimum 2 drivers(maximum 4). During the race, no driver is 
allowed to drive continuously for over 45 minutes. 
Time is measured from
A the official race start up to the moment the car stops in the pits for a driver changeA. the official race start up to the moment the car stops in the pits for a driver change.
B.  the moment the car takes off from their pits up to the moment it stops back in their pits.

2. Driving or pushing the car into the pit box will be considered as an official retirement from the 
race.

3. The starting grid will be based on the fastest time recorded by any of the drivers in qualifying 
session.

4. Refueling Rigs can be provided by the organizer (capacity: 40L, rental fee and deposit is 
compulsory and paid before practice) or can use teams own refueling tank (Maximumcompulsory and paid before practice), or can use team s own refueling tank (Maximum 
capacity: 60 liters, Class Open is unlimited), all subject to inspection and approval at 
scrutineering.

5. During refueling, car must be stationary and on ground, engine must be turned off before 
refueling. Driver cannot stay inside the car and repair of the car is forbidden during refueling. 
All team crews must be dressed in fire preventive clothing and helmet and at least 1 person 
must be on standby with a fire extinguisher during the refueling process.

Details can be refer to the Supplementary Regulations.
Technical Regulation: Please refer to technical regulation of CIRCUIT HERO 700.
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Category 絆奃霃縨:

A絆2001cc - 3800cc繎呗(墖鲨ꅾ劵1200KG;

B絆 1601cc2000cc繎呗(墖鲨ꅾ)劵1075KG;

C絆 1600cc痰叀剰 繎呗(墖鲨ꅾ劵950KG;C絆 1600cc痰叀剰繎呗(墖鲨ꅾ劵950KG;

堓炏絆𡎚屓愾꣢蟷翫GT3ㄋGTCㄋCN錞聏勏鲨鳈

痰絑饋吐雩尰硵尉馯鲨戓ㄌ痰絑饋吐雩尰硵尉馯鲨戓ㄌ

Class A : 2001cc to 3800cc , min weight 1200kg*;

Class B : 1601cc to 2000cc , min weight 1075kg*;

Class C : up to 1600cc , min weight 950kg*;

Class Open : FIA GT3/GTC/CN specified  race cars or 
cars as approved by the Race Committee.

涡轮加压或机械增压发动机将以基本排量x1.7得出的数值进行划分。
饋匮絆絉罏繟绅聊研審饋鲨鳈橇꣢硓ꆀ鵳遤審饋絆奃靈箪ㄌ
Turbo or supercharged engines will carry a factor of 1 7 when computing for capacityTurbo or supercharged engines will carry a factor of 1.7 when computing for capacity.
The race committee reserves the right to reclassify a car according to its engine capacity.
* Weight without driver
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Sessions: 饋龆霃縨

- 1x 60mins Official practice          
- 1x 30mins Qualifying
- 1x 700km Race (163 laps)

 1蕾樺簬絅勰60夑ꛦ
 1蕾硓呕饋30夑ꛦ1x 700km Race (163 laps)

Refers to the provisional timetable
 700堓ꅽ藶饋163慑

*霫絈饋匮樚硓審錛饋匮粚ꢂ邍
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Entry Fee : RMB 7,500
盟屙餩7,500埈

R i iRegistration:
盟屙粚ꢂ

1 November to 8 December, 20181 November to 8 December, 2018

2018潿11繞1粄荛12繞8粄

L t E t b h d dditi l 50% fLate Entry may be charged additional  50% of 
entry fee.
鹫纉盟屙欙娅筌50%盟屙餩ㄌ
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For inquiries, please contact
霫玐霼嵍霧翫禹

T l 86 756 3621447/3621449Tel: +86 756 3621447/3621449

E-Mail: zicclub@zic.com.cn


